
Van: Familie 

 

Verzonden: dinsdag 13 december 2016 9:47 
 
Onderwerp: Bericht voor gemeenteraad (fractievoorzitters) Communicatie Beresteijn 
 
 
Beste Gemeenteraad, beste fractievoorzitters, 

 
Gisteren ontvingen wij, als Mozartlaan-bewoners, de Voorschotense Krant in de bus.  
 
Toch wel enigszins onaangenaam verrast lazen wij daarin dat er nieuwe plannen zijn voor 
Beresteijn. Steeds zijn wij als bewoners op alle informatiebijeenkomsten geweest van gemeente en 
Amvest. Wij hebben ons steeds welwillend opgesteld t.a.v. de consequenties. Zowel de gemeente 

als Amvest heeft ons toegezegd ons steeds op de hoogte te houden van ontwikkelingen. Nu lezen 
wij echter dat er andere bouwplannen zijn die ten koste gaat van de ecologische hoofdstructuur. 
Steeds is aan ons verteld dat daar zeker niet aan getornd zal worden. 
 
Graag zouden wij op de hoogte gesteld willen worden van de huidige gang van zaken. Er is ons 

steeds verteld dat wij op de hoogte gehouden zouden worden. Dit ervaren wij niet zo. Deze manier 
van communicatie richting bewoners vinden wij erg onplezierig. 

In de krant lijkt het nu of er een goed contact is met omwonenden. Echter dit betreft alleen de 
bewoners van de Benvenutolaan. 
 
Wij vertrouwen erop dat wij niet voor een voldongen feit worden gesteld voor kerstmis, zoals 
vernoemd staat in de krant, maar dat er eerst ook met andere omwonenden zal worden gesproken. 
 
Vriendelijke groeten, 

namens de bewoners van de Mozartlaan 
 
 
 


